
Zápis z veřejné schůze v Podlevíně 

Datum a čas: 5. listopadu 2022,  17:00 hod        

Místo konání:   Hasičárna v Podlevíně        

Přítomni: Osadní výbor - Jiří Linhart, David Macnar, Jana Podlipná 

  + 26 bydlících           

Informace:             

Novými členy OV jsou Jiří Linhart - předseda, David Macnar a Jana Podlipná. Předseda OV 

přivítal přítomné, poděkoval předchozímu OV a seznámil je s informacemi o hlavních investicích 

Města Nová Paka (Rekonstrukce Městského divadla, oprava silnice Lomnická na St. Paku). Město 

N. P. bude i nadále finančně podporovat společenská dění v osadách, a to opět částkou 25.000,- 

Kč na rok. 

Pro větší informovanost a přehled jsou objednány informační tabule, které budou umístěny 
vedle popelnic v Podlevíně, v Balkách, naproti domu pí Žitníkové a v rokli u transformátoru 
(přesné místo se jestě musí domluvit). Dále jsou zhotoveny stránky Podlevína (www.podlevin.cz) 
a emailová adresa (osadni.vybor@podlevin.cz).  

V řešení na Městě N.P. jsou: 

- zpevnění prostoru popelnic v Balkách a žádost o větší popelnici na plasty. 

- vykopání příkopu podél silnice od RD p. Polívky směrem k Desateru - mělo by být hotovo do 
letošní zimy.          

- odstranění bahna ze silnice u budoucího Paleoparku - každý pátek budou čistit hasiči. 

- oprava cesty do rokle, podmínkou je vykoupení soukromých pozemků. 

  Vlastníci těchto pozemků oznámili, že to mají s Městem vyřešeno   

- rekonstrukce zvoničky           

Dotazy a diskuse            

Dotaz p.Heřmana: Jak to bude s vyhrnováním sněhu v ranních hodinách, když se lidé  
 rozjíždějí do práce . 
 Odpověděl pan Bekr:  TS vyhrnují jako první náměstí, poté příjezdové silnice do  
 centra N.P., pak sídliště a naposled jsou to  osady.  S tímto nikdo nic neudělá.   
 
Informace pana Krátkého: Na stránkách MÚ N.P. nahlásil problém, že při větších deštích  
 mu všechna voda ze silnice teče na pozemek. Do dnešního dne od úřadu nedostal 
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žádnou odpověď.    
 Odpověď OV:   OV zjistí možnost vyřešení tohoto problému. 
 
Apel pana Bekra: Pokračovat v jednání s MÚ o úpravě příkopu v Balkách od zahrady pana Grofa 
ke křižovatce u RD p. Náhlovského. 
 
Dotaz p. Podlipného: Zasazení živého vánočního stromu u hasičárny.   
 Odpověď OV:  V řešení u p. Pyciaka MÚ Odbor životního prostředí.  
 Pan Bekr navrhl použít jako vánoční strom borovici u pana Fejfara pod hasičárnou. 
 Odpověď OV: Špatně přístupné místo, je to blízko popelnic.    
 
Dotaz pí Heřmanové:  Zda by bylo možné osadit značky se sníženou rychlostí "30", nebo  
   usadit retardér.        
 Dle diskuse to nepomůže. Již bylo namontováno několik takových značek a řidiči  to 
přesto nerespektují.        
Připomínka pana Kuříka P.:  Při výjezdu z rokle je špatný výhled na levou stranu. Ve   
 výhledu překáží švestka u plotu pí Sochorové. Je zde přednost z prava, což většina řidičů 
jedoucích od návsi nerespektuje, resp. to ani nevědí. Toto by mohla vyřešit značka přednosti. 
 Odpověď OV:  OV zjistí možnosti řešení dopravního problému.   
    
Dotaz přítomných: Proč je osazeno tolika značek "Podlevín". Mate to dopravce, ale i ostatní 
řidiče nebydlících v Podlevíně.    
 Odpověděl p. Bekr:  Současné značky jsou pro snížení rychlosti v obydlených částech 
Podevína, protože nebyly povoleny značky se sníženou rychlostí.  
Návrh OV:  Označit značky modrou cedulí místního názvu.     
   


